
 
 
 

EKSTRAORDINÆRT SKISTYRETMØTE, 2022-2024 
 

18.04.2024 
 

TEAMS 
 

PROTOKOLL: 
 
 

SAKSOVERSIKT 
 
 
FAST HABILITETSVURDERING  
Styremedlemmers habilitetsvurdering opp mot sakslisten. 
 
INFORMASJON  
216. Landslagsavtale sesongen 2024/25 
 

 
DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER  
217. Prosess fremtidige TV-/medierettigheter 
 
 
Til stede: 
 
Fra Skistyret:   

Marita Hakestad Andresen, Pål Angell Bergh, Erik Bruun, Rolf Bryn, Tove Moe Dyrhaug, 
Anne Cathrine Enstad, Ola Evjen, Edgar Fossheim, Kristin Gjertsen, Sveinung Karlsen, 
Stine Korsen, Aage Schaanning, Sigrid Snuggerud, Torbjørn Skogstad og Øystein 
Tamburstuen. 
   

Forfall: 
 
Fra administrasjonen:  

Arne Baumann, Ola Keul (referent), Mats Nysæter og Espen Graff.   
 

 



HABILITET 
 
Ingen styremedlemmer meldte seg inhabile til saker til behandling i møtet.   
 
Ingen styremedlemmer hadde innvendinger mot øvrige styremedlemmers habilitet i saker til 
behandling i møtet.    
 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
216. Landslagsavtale sesongen 2024/25 
 
Generalsekretær Arne Baumann orienterte skistyret om arbeidet med standard 
andslagsavtale for sesongen 2024/25. 
 
Landslagsavtalen for sesongen forelegges i skistyret i samråd med X-utvalget 
(/landslagsutvalg III).  
 
Avtalen er videre gjennomgått av Skiforbundets Lov- og påtaleutvalg (LPU), som hadde 
enkelte innspill og kommentarer. Disse er fulgt opp i dialog mellom LPU´s leder og 
generalsekretær, slik at avtalen som den forelegges for skistyret bifalles av LPU.  
 
Et hovedprinsipp i avtalen er at samtykke til og bruk at utøvernes Image Rights skal nærmere 
konkretiseres i den enkelte grens Kommersielle manual. Skiforbundet har syv ulike grener 
med ulike ønsker og krav til avklaringer vedr. utøverens Image Rights.  Dialogen mellom 
grenens sportssjef og utøverrepresentantene blir viktig i fortsettelsen av arbeidet. 

I tillegg til den omforente landslagsavtalen har X-utvalget i felleskap identifisert konkrete 
oppfølgingspunkter, som bla. skal gi bedre forutsigbarhet og tydelighet for alle, utøvere, 
sponsorer og forbundet.  

X-utvalget er videre enige om å bevare utvalget som utviklingsarena, der det f. eks skal 
berammes møte hver vår før skistyret skal vedta ny landslagsavtale.  
 
Etter Baumanns orientering drøftet skistyret endringer i avtalen og utvalgets arbeid.  
 
Vedtak: 
 

• Skistyret vedtok standard landslagsavtale 2024/25 slik den er behandlet i X-utvalget. 
 

 
 

217. Prosess fremtidige TV-/medierettigheter 
 
Generalsekretær Arne Baumann orienterte skistyret om status for arbeidet med fremtidige TV-
/medierettigheter.  



 
Det er opprettet et administrativt forhandlingsutvalg som fortløpende vil rapportere til 
Internasjonalt utvalg.  
 
Skistyret drøftet det internasjonale arbeidet og samarbeidet med andre sentrale nasjoner i FIS.  
 
 
Vedtak:  
 

• Skistyret tok orienteringen til etterretning.  
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